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El Consell Escolar Municipal porta a terme la primera sessió del
curs 2009-2010

Dijous 5 de novembre de 2009

El Consell Escolar Municipal de Castellar del Vallès es va reunir el passat dimarts,
3 de novembre, per celebrar la seva primera sessió d’aquest curs 2009-2010 i tractar
temes diversos sobre educació.

La sessió va començar amb una explicació de la situació actual dels centres, que van
dur a terme els respectius directors, en què es va informar sobre l’inici del curs
escolar, tant a nivell d’instal·lacions com de professorat. A continuació, la regidora
d’Educació, Antònia Pérez, va continuar conduint la sessió i detallant als assistents
els diferents aspectes previstos a l’ordre del dia.

Així, la regidora va detallar la situació actual de la matrícula a cadascun dels centres
escolars. En aquest sentit, i pel que fa a les llars d’infants, aquestes compten en
aquests moments amb 303 nens i nenes d’entre 0 i 3 anys inscrits, 74 dels quals
assisteixen a l’escola bressol pública El Coral. D’altra banda, els centres d’educació
infantil i primària acullen fins aquest moment un total de 2.386 alumnes, mentre que
als instituts de la vila hi ha matriculats 1.212 nois i noies. La regidora va apuntar
que “des del mes de setembre i fins aquests moments, hi ha hagut un degoteig
de 27 alumnes, que s’han afegit a les classes a través de la matrícula viva”.
Pérez va fer esment també de les dades de matriculació als serveis municipals que
ofereixen l’Escola d’Adults i l’Escola de Música, que acullen 348 i 249 alumnes
respectivament.

Un altre dels temes que es va tractar en el marc del Consell Municipal va ser la
proposta de renovació del reglament de l’organisme. Després que en l’última sessió
del Consell, celebrada el passat 7 de maig, es fes un mecanisme de participació per
tal de recollir propostes per redefinir el reglament, l’Ajuntament va presentar
dimarts un primer redactat del document. “El següent pas és fer arribar el nou
redactat a tots els membres del Consell Escolar Municipal, per tal que es pugui
fer una posada en comú i fer-lo arribar posteriorment a la Comissió de
Reglaments i al Ple municipal, que és l’òrgan que l’haurà d’aprovar”.

També es van fer diversos apunts d’altres informacions no incloses a l’ordre del dia
del Consell Escolar, com ara el Consell d’Infants, els embocalls reutilitzables
“Boc’n roll” perquè els escolars emboliquin l’entrepà o el procés en què es troba
l’Escola La Immaculada per concertar l’educació secundària al centre. Precisament,
i en relació a l’alumnat dels instituts de la vila, es va expressar la preocupació per
l’augment d’estudiants de 12 a 18 anys. 
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Un altre aspecte que es va tractar durant la sessió va ser el de les subvencions a les
AMPAs per a la socialització de llibres de text. La regidora va apuntar que totes
aquelles AMPAs de les escoles que reutilitzen i socialitzen llibres i material de
consulta han presentat la sol·licitud corresponent, “i ara s’ha de continuar amb el
procés d’aprovació”. Pérez va comentar que el termini de presentació de les
sol·licituds havia estat suficient, ja que es tractava d’un procés senzill.  Finalment,
es va  informar també dels espais d’ús educatiu de què disposarà properament
Castellar del Vallès, en previsió d’un possible creixement de padró.

Un total de 29 representants de l’organisme va assistir a la sessió, que es va celebrar
a Ca l’Alberola.
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